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              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  28.12.2021, ora 1000, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali.. 
             Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.     
            Dl. primar- convocarea semnată de mine , întocmită pe 22.12.2021, semnată de mine, dumneaei , 
d-na secretar a modificat convocarea și a eliminat punctul 4 de pe ordinea de zi. 
            Dl. primar- vă rog să țineți cont de convocarea pe care am semnat-o eu.  
            D-na secretar- n-am modificat nimic. Eu personal am dus materialele de ședință la consilieri 
acasă. Vreți să vă aduc Biblia , să jur pe Biblie că nu am modificat nimic . 
            Dl. primar-  este modificată convocarea, de dumneaei .  
            Dl. primar- dumneaei a modificat și a scos punctul 3 și 4 de ordinea de zi. Este redactată de 
dumneaei și una și alta.  
            D-na secretar-  nu am modificat nimic, nu am modificat nici o convocare , nu mai mințiți, nu mai 
provocați scandal degeaba dl. primar. , de 6 ani de zile faceți scandal.  
            Dl. primar – dacă nu se ține cont de convocarea semnată de mine , nu se va ține ședința  
            Dl. Tofan – dacă nu țineți cont de convocarea pe care ați dat-o d-voastră nu țineți ședința? Nu 
țineți d-voastră ședința? Dar cine sunteți d-voastră?  
            Dl. primar- eu sunt eu.  
            Dl. Tofan –de ce să nu se țină ședința?  
            D-na secretar-  de ce faceți scandal,  de ce provocați scandal .  
            Dl- Hazu –noi nu știm ce faceți d-voastră,  de ce noi trebuie să vă credem pe cuvânt, de ce 
trebuie să fie harababura asta, dar nu știm , noi suntem în ceață..  
            D-na secretar- am vorbit la Consiliul Județean Vaslui și hotărârea privind modificarea și 
completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Ciocani, județul Vaslui nu 
este corectă, nici anexa nu este corectă.  
            D-na Giușcă- noi am mai avut o ședință cu convocările schimbate. Am mai avut o ședință cu 2 
convocări.  
            D-na secretar- nu s-a schimbat nici o convocare. Vreți să vă jur pe Biblie că nu am modificat nici 
o convocare.   
            D-na Giușcă- de ce trebuie să suportăm asta, că d-na secretar ar trebui să fie pe aceeași undă cu 
dl. primar.  
            D-na secretar- toți consilierii ați primit 4 proiecte de hotărâre acasă? Vă rog să nu mă acuzați de 
minciună în legătură cu convocarea.  
            D-na Giușcă – era treaba d-voastră să duceți materialele de ședință acasă?  
            D-na secretar- da, pentru că dl. viceprimar nu avea timp să le ducă dumnealui. Vă pun 
înregistrarea telefonică cu dl. viceprimar acum , referitor la faptul că eu am dus materialele de ședință 
acasă la consilieri ,în care l-am întrebat dacă a dat convocările consilierilor locali , l-am întrebat dacă 
poate să ducă materialele de ședință acasă la consilieri și m-a întrebat dacă le mai duce azi materialele 
de ședință.  
           Dl. vice mi-a răspuns la telefon că duce materialele acasă la consilieri dar mai după amiază spune 
, că are treabă, fapt pentru care am dus eu , în calitate de secretar, materialele de ședință acasă la 
consilieri.  
           Dl. vice- mi-a răspuns la telefon că  face oleacă de curățenie la Crâng cu zăpada .  
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           D-na secretar-  i-am spus d-lui. vice ca să –mi dea convocările . 
           Dl. viceprimar- mi-a răspuns că le-a dus dumnealui convocările .  
           D-na secretar- la rândul meu l-am întrebat pe dl. vice -dacă a  dus convocările?                                               
           Dl. viceprimar- a răspuns că  le-a dus pe alea false. 
           Dl. Tofan – care convocări false?                                                                                     
           D-na secretar- eu nu fac convocări false.  
           Dl. Tofan – eu nu am primit altă convocare , eu am primit convocarea asta.  
           D-na secretar- nu mă acuzați de ceva ce nu am făcut. Dar ce-i cu convocarea asta, asta este 
convocarea de la ședința extraordinară care s-a ținut data trecută, acum am înțeles despe ce este vorba.  
            Dl. primar- convocarea nu era semnată de mine.  
            Dl. Hazu- pănă acum nu știu dacă a venit vreo convocare semnată de d-voastră?  N-ați semnat 
nici o convocare pănă acum , asta-i prima convocare pe care o semnați.  
           Dl. Mocanu- asta-i o diversune.   
           D-na secretar-pentru ce a trebuit să faceți scandalul ăsta, cui folosește scandalul ăsta?  
           D-na secretar- dl. vice nu mai provocați scandal, pierdem timpul .Nu înțelegeam de ce , din 11 
consilieri locali, numai d-na Giușcă era nemulțumită. De ce ați făcut scandalul ăsta? Nu înțeleg de ce?  
           D-na secretar- referitor la proiectul de hotărâre de la pct. 3 de pe ordinea de zi , vă aduc la 
cunoștință că am vorbit cu d-na Arcăleanu de la Consiliul Județean Vaslui , care se ocupă cu 
îndrumarea, verificarea inventarelor bunurilor din domeniul public, inventarul nu a fost făcut de mine, a 
fost făcut de dl. Turcu Emil , mi s-a comunicat vineri inventarul , înainte de a pleca acasă ,  și mi-a 
comunicat d-na Arcăleanu că nu este correct întocmit , fapt pentru care proiectul de hotărâre privind 
atestarea modificării și completării inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 
Ciocani, județul Vaslui ar trebui dezbătut  într-o altă ședință de Consiliu local. 
            D-na secretar- dl. primar nu și-a făcut referatele de aprobare decât pentru proiectele 3 și 4 de pe 
ordinea de zi, îl interesa mai mult proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea a 2 consilieri pentru a 
constitui comisia de evaluare pentru a da secretarul afară cât mai repede. La primul proiect de hotărâre 
eu am întocmit referatul de aprobare , iar pentru cel de-al doilea proiect de hotărâre d-na contabil i-a 
întocmit referatul de aprobare.  
            Dl. primar- dl. Turcu face cadastrul, el trebuia să facă referatul.  
            D-na secretar- dar nu-i correct proiectul de hotărâre cu inventarul, nici anexa nu-i corectă, am 
vorbit cu d-na Arcăleanu. 
           Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă în unanimitate de voturi.  
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă în unanimitate de 
voturi. 
            Președintele de ședință prezintă primul proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor și 
impozitelor locale pentru anul fiscal 2022  și referatul de aprobare .            
           D-na secretar – impozitele și taxele rămân la fel ca anul trecut. La taxa pe terenul extravilan să 
știți că este la nivelul minim din lege , dar impozitele sunt indexate cu indicele de inflație.  
            D-na Luca este înlocuitoarea d-nei Nechita , d-na Nechita de azi nu mai este contabil . Am o 
întrebare pentru dl. Timofticiuc- veți da în presă tot episodul cu scandalul?  
           Dl. Timofticiuc- de ce mă întrebați.? 
           D-na secretar- vă întreb pentru că nu știu de ce s-a provocat un scandal fără sens.  Vă întreb 
pentru că ați mai publicat în ziar niște lucruri care nu sunt adevărate, vreau să știu pentru că, dacă e 
nevoie ,vă vom acționa în instanță. A fost un scandal provocat pentru ce , ca să apărem în Vremea 
Nouă? Ca să știm să mergem la instanță. Ați filmat numai cât a fost scandalul provocat de dl primar, dl. 
viceprimar și de d-na Giușcă, iar acum nu mai filmați.   
            Dl. Tofan – dl. Timofticiuc a fost invitat, nu știm de cine, probabil de dl. primar.  
            Dl. Timofticiuc- ședințele acestea sunt publice , pot merge oriunde doresc, filmez când vreau. 
            D-na secretar – am văzut că ați filmat cât a fost scandalul.  
            D-na Giușcă – la una din ședințe, d-voastră ați avut invitată o doamnă ziaristă. 
            D-na secretar-  eu n-am invitat niciodată nici o ziaristă. 
            Dl. Tofan – nu a invitat-o doamna secretar.  
            D-na secretar-  eu nu am invitat niciodată de la presă.                                                                              
            Dl. Tofan – nu mai contează de cine a fost invitată. Ne face plăcere să vină dl. Timofticiuc la 
fiecare ședință.            
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            Dl   Timofticiuc- dacă mă chemați eu vin la fiecare ședință.  
            D-na secretar- dacă filmați să puneți și convocarea care s-a ținut .                                                                   
            D-na Luca este înlocuitoarea d-nei Nechita , d-na Nechita de azi nu mai este contabil , a solicitat 
încetarea raportului de serviciu cu data de azi, fapt pentru care îi voi prezenta eu raportul 
compartimentului contabilitate.  
            Se  prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate – comisia juridică, de disciplină, pentru 
activităţi economico-financiare și avizul favorabil al comisiei de specialitate activităţi social-culturale, 
culte, învățământ, sănătate și familie, pentru muncă și protecția socială, protecție copii, tineret și sport. 
            Dl. Diaconu- mă abțin de la vot, din cauză că oamenii sunt nemulțumiți că plătesc taxa de gunoi 
și nu li se ia gunoiul.   Cum procedăm? Nu ajunge mașina de gunoi. 
            Dl. Tofan - dl vice- vă întreb -am datorii la Primărie eu?, mi-am plătit taxele și impozitele la 
Primărie?, sunt la zi , perfect, am o firmă , unde duc gunoiul de la firmă? 
           Dl. vice- îl duceți când vine mașina de gunoi.  
           Dl. Tofan- unde îl depozitez, mi-ați dat o pubelă pentru locuință, dacă nu plătesc gunoiul pentru 
firmă ce se întâmplă  . D-na Giușcă- unde duceți gunoiul? 
            D-na Giușcă – eu am plătit , eu duc gunoiul când vine mașina de gunoi. Eu folosesc sacii 
menajeri mari.    
            Dl. Tofan-eu am solicitat un tomberon.  
            Dl. vice- d-nii de la salubritate au spus să-și cumpere persoanele în cauză.  
            Dl. Hazu- mai sunt niște containere.  
            Dl. primar- am înștiințat oamenii din zona în care mașina de gunoi nu poate urca , să vină să 
anunțe Consiliul local cu o adresă și să fie, cu aprobarea d-voastră scutiti de la plata taxei de gunoi.  
            Dl. Mocanu- și cu gunoiul ce face  omul?  
            Dl. primar- punem un container mai jos la stradă și le aducem la cunoștință să-l ducă acolo, dar 
dacă mașina nu poate. Modalitatea este să asfaltăm strada că să poată întoarce camioanele acolo.  
            Dna Giușcă – eu zic că acelor personae să li se dea pubele și saci menajeri și să fie desemnate 1, 
2 persoane de la L.. 416/2001 să  li se ia gunoiul.  
             Dl. Hazu – am o propunere  , cine plătește gunoiul să aibă o reducere de 5%.  
             D-na secretar- d-na Giușcă de ce ați provocat scandalul de la începutul ședinței, m-ați acuzat că 
fac hârtii false . Dintre toți 11 consilieri numai d-voastră ați provocat un scandal. Ați afirmat că fac 
convocări false.   
            Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 10 voturi pentru și 1 abținere (dl. Diaconu). 
            Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al comunei Ciocani, luna decembrie (rectificarea a-VI-a) și referatul de aprobare .   
            Dl. primar – am primit 250 mii lei de la Guvern , bani care au fost alocați pe capitole , din care 
80 mii lei pentru apa de la Crâng , deoarece plătim în fiecare an , timp de 4 ani către SC Energoconstruct 
toată investiția de acolo  , deși lucrarea este în 90% realizată . 
            Dl. Hazu- aștia se duc imediat la ei ,80 mii lei ,sau îi țineți pentru la anul ? 
            Dl. primar – da. , se duc imediat. , mai avem alte plăți către experți, la care merg banii , la 
Anghel Saligny pentru proiecte.. 
            Dl. Hazu- avem proiect la drumuri , la asfalt vă referiți?  
            Dl. primar –da, avem documentațiile dacă vreți să le vedeți, avem process-verbal de predare-
primire .            
            Dl. . Hazu - și pentru proiectul de gaz   metan? 
            Dl. primar – da și pentru gaz metan avem documentația,  , dacă vreți, veniți în birou , vi le arăt . 
            Dl. Hazu - și proiectul de gaz metan? 
            Dl. primar – toate sunt predate pe process-verbal, sunt în birou la mine . La proiectul cu gaz 
metan nu am alocat nici un ban . 
            Dl. Hazu – dar îl avem, există făcut?  
            Dl. primar- există , firma și-a îndeplinit atribuțiile , este și depus la MDRAP; Anghel Saligny , 
așteptăm . 
            Dl. Hazu – dar eu am dubii că este și făcut.   
            Dl. primar- mergeți și vi le arăt dacă aveți dubii , le am pregătite pentru d-voastră cu tot ce-i 
legat de mine . 
           Dl. Hazu – dacă îmi permiteți, 15 mii lei – alte cheltuieli cu bunuri și servicii  , pentru ce sunt? 
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           Dl. primar- alea sunt   penru utilități , cadourile pentru copii . 
           Dl.Hazu – dar nu le-am adăugat la rectificarea  trecută , că eu nu mai înțeleg nimic .                                        
           Dl. primar- atunci au fost prevăzute cheltuieli pentru alte bunuri și servicii.  
           Dl.  Mocanu – scrie undeva  , le putem vedea? 
           D-na secretar- au fost prevăzute pentru cadouri .în rectificarea trecută. , uitați convocarea , în 
covocarea pe care ați spus că am făcut-o falsă eu. 
           Dl. Hazu – au fost prevăzute în rectificarea  trecută, să vină d-na contabil să ne spună.    
           Dl. primar- nu mai avem contabil. 
           D-na secretar- ba avem contabil , pe d-na Luca. 
           Dl. primar- d-na   Luca este nouă. 
           D-ra secretar- dar ați afirmat că am făcut o convocare falsă, .  
           Dl. primar- d-na contabil va ține locul d-nei care a plecat , că ați insistat atât de mult să plece și a 
plecat.  
           Dl. Hazu –nu , n-a insistat nimeni să plece , n-a avut nimeni nimic cu dânsa. 
           Dl. primar- ba da.  
           Dl. Hazu- nu este adevărat, am avut și o discuție particulară cu dânsa chiar.  
           D-na secretar- dacă vreți , vă aduc hotărârea de rectificare în care au fost prevăzuti 15 mii lei 
pentru cadouri.  
           Dl. Hazu- vrem să știm sigur pe ce se duc banii ăștia.  
           Dl.  Mocanu – spune-mi explicit că nu înțeleg.. 
           Dl. primar-acest proiect este întocmit de o firmă de specialitate  
           Dl. Hazu-  trebuie să plătesc 15 mii lei, cui dau banii ăștia, haideți să vedem.  
           D-na secretar- ăia au fost prinși în altă rectificare .  
           Dl. Tofan- banii ăia  de cadouri , au fost prinși . 
           Dl. primar- banii ăia vor merge la E-ON , la Telekom ,  alte servicii. 
           Dl. Hazu – s-au rectificat  ăștia.  
           Dl. primar- d-le consilier ați înțeles ,alte servicii.  
           Dl. Hazu – vrem concret alte servicii. 
           Dl. primar- v-am spus Telekom, Enel, E-ON .  
           Dl. Hazu –astea au fost în rectificarea trecută .  
           Dl. Tofan –  dl. primar, ați fost la ședința trecută? 
           Dl. primar- nu nu am fost . 
           Dl. Tofan- n-ați fost , da   
           Dl. primar- m-ați întrebat, v-am răspuns.  
           Dl. Tofan- banii i-am dat pentru cadouri, iar îi mai dăm o dată   S-au prins banii pentru cadouri, 
ați spus pentru cadouri.  
           Dl. primar- v-am spus , alte servicii. 
           Dl. Tofan- alte servicii , fiind ce?  
           Dl. primar-  v-am spus de 3 ori, E-ON , Telekom , Enel. 
           Dl. Hazu – dl. primar , cine v-a făcut ăștia 15 mii lei  pentru alte servicii, d-voastră?   
           Dl. primar-  contabilitatea.  
           Dl. Hazu – haideți să întrebăm contabilitatea! 
           Dl. primar- dar nu am pe cine.  
           D-na secretar- chemați-o pe d-na contabil, a instruit-o d-na Nechita.  
           Dl. primar- când a instruit-o ? 
           D-na secretar- ieri a instruit-o  , are bugetul , are un dosar cu bugetul local , scrie acolo.  
           Dl. primar- vă promit eu că o să vină d-na contabil într-o altă ședință și o să vă spună. 
           Dl. Hazu – nu ne promiteți, acum votăm proiectul ăsta  Ne acuzați că blocăm proiectele .  Mai 
avem 95.500 lei alte active fixe? Ce înseamnă alte active fixe?  
           D-na secretar- aduceți bugetul. D-na Luca are bugetul , îl avea pe masă ieri.  
           Dl. primar- chemați-o dacă știe.  
           Dl.  Mocanu –alte achiziții de 95 500 lei care ar fi?  
           Dl. primar- sunt bani care sunt duși pentru proiectele pe Anghel Saligny .   
           Dl. Hazu –mai avem un 59.500 lei cu bunuri și servicii. Ce înseamnă? Care intră la bunuri și 
servicii 15 mii lei sau 59.500 lei sau amândouă ? 
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           Dl primar- nu,  v-am spus unde s-au dus banii, la societățile care au făcut proiectele pe apă, canal 
și gaz., dar la gaz n-am făcut nici un plan.                                                                               
           Dl. Hazu –eu vreau să știu exact unde se duc banii ăștia, eu nu pot să votez dacă nu știu unde se 
duc banii ăștia și mă acuzați că blochez proiectul.   
           Dl.Mocanu- nu înțeleg domnule, unde se duc banii? 
           Dl. Tofan –ați fost consilier și nu v-a interesat?. 
           Dl. primar- ba m-a interesat. 
           Dl. Hazu – dar nu v-a interesat nici atunci domnule primar  unde se duc banii.  
           Dl primar- la Enel, Anghel Saligny , EON, și așa nu ne ajung banii ăștia.  
           Dl. Hazu- le făceam singur lucrările domnule.  
           Dl. Tofan – cine este Energoconstruct, firma asta, e așa de mare, nu mai există alte firme decât 
EnergoConstruct? ?  
           Dl primar- de ce nu întrebați altfel, aceste proiecte au fost scoase la licitație?  
           Dl. Tofan – au fost scoase la licitație? Câte firme au fost?   
           Dl. primar-  nu știu, 2 sau 3, dar nu-i treaba mea. 
           Dl. Tofan –este treaba d-voastră. Sunteți cumătru cu patronul de la Energoconstruct . 
           Dl. primar- nu este adevărat. 
           Dl. Tofan – ba da , este adevărat.și cu Electricopet.   
           Dl. primar- aveți grijă ce vorbiți.  
           Dl. Tofan – la Electricopet aveți nevoie de nu știu cîte mii lei pentru revizii de lumină. . 
           Dl. primar- vreți să stea comuna pe întuneric?  
           Dl. Tofan – nu stă comuna pe întuneric. I-am mai adus la cunoștință d-lui primar  să nu se mai 
suie dl. Toronilă Cătălin pe buldo , nu are permis.  
           Dl. primar - are curs.  
           Dl. Tofan – are curs pentru a lucra , dar pe drumurile publice nu are voie să meragă cu el.   
           Dl. primar- ai auzit dl. vice? 
           Dl. viceprimar- da.  
           Dl. Tofan –eu vă întreb altfel , dacă eu n-am permis și merg cu mașina pe drumurile publice ce-aș 
face? V-am adus la cunoștință de luni de zile că nu are voie. Are atestat pentru a lucra pe buldo, dar nu 
are voie să conducă.  
           Dl. viceprimar- o să-și ia permisul? 
           Dl. Tofan – când ? Venea  din concediu și lucra la Primărie pe buldo.  Ce căuta ? 
           Dl. primar- i-am făcut chemare. 
           Dl. Tofan – ce ce drept l-ați lăsat pe buldo?  Nu are voie să meargă pe drumurile publice.  
           D-na secretar – la 70.02.05 este alimentare cu apă .. Era bine s-o fi chemat  pe d-na Nechita sa fi 
explicat putin bugetul.  
           Dl. Lăzărescu- avem aici și un referat.  
           Dl. Hazu – d-na contabil a fost la ședința trecută la  buget , dânsa trebuia să fie aici.  
           Dl. primar – bugetul este aprobat de Forexebug, de Finanțe. Dacă undeva era o greșeală sistemul 
ne dădea cu roșu, era respins , nu avea ce căuta în Consiliul local azi . 
           D-na secretar- 3 zile la rând l-am întrebat pe dl.primar care este ordinea de zi, când se va ține 
ședința, nu mi-a răspuns, întotdeauna lasă hârtiile pe ultima suă de metri, ca să nu am timp să le fac . .  
          Se prezintă raportul compartimentului contabilitate iar d-na Giușcă prezintă avizul favorabil al 
comisiei de specialitate a Consiliului local.  
            Dl. Hazu –dl președinte a fost d-na contabil Nechita în ședința trecută când s-a discutat de buget?  
            Trebuia să fie și azi.  
            Dl. Lăzărescu- a fost.  
            Dl. primar- dumneaei a plecat.  
            Dl. Mocanu – cine ne dă nouă explicații? 
            D-na secretar- v-am întrebat 3 zile la rând când tinem ședința, care-i ordinea de zi , niciodată nu-
mi răspundeț la timp și mă acuzați că fac falsuri ?  Vă fac adresă scrisă și vă întreb când se ține ședința , 
care-i ordinea de zi , nu mi-ați răspuns niciodată.  
            Dl. Hazu- este vorba de bugetul local.  
            Dl. primar- dacă nu ne dădeau Finanțele banii nu aveam ce căuta azi.  Dacă undeva era o 
greșeală, sisemul ne dădea cu roșu.  
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            D-na secretar- de 3 zile v-am solicitat să-mi comunicați care-i ordinea de zi, când se va ține 
ședința și nu mi-ați comunicat .  
             Dl. Tofan- majoritatea angajatilor Primăriei sunt stresati de d-voastră.  Vreți să vă aduc angajați 
aici care o duc bine cu d-voastră și pe alții cărora le faceți numai contra.  
             Dl. primar- să-și facă fiecare treaba.  Sunt lăsate măsuri de Curtea de Conturi de 3 ani în urmă și 
nici acum nu sunt terminate.  
             Dl. Tofan- de ce nu sunt terminate?  
             Dl. primar- întrebați funcționarii publici , nu pe mine.  
             Dl. Hazu- am găsit în referatul d-nei contabil sumele de 59.500 lei și 95.500 lei la cap. 84.02 
sunt trecute la drumuri și poduri.  
             Dl. primar- 59.500 s-au dus la societatea care ne-a făcut  întabularea străzilor , pentru străzile 
care sunt pentru astfaltare , străzile astea trebuie întabulate , la July Expert , la fel societatea care ne-a 
predat documentația la drumuri mă refer , este pentru  proiectare și consultanță .  
            Dl. Hazu- nu puteați să ne spuneți deodată.  
            Dl. Primar- v-am mai spus  Enel, EON, Telekom. . 
            Președintele de ședință – să vedem dacă ne poate d-na contabil da niște explicații mai clare aici 
la alte cheltuieli.  
             Dl. Hazu- cu gumă de mestecat, pixuri. Cum pe timpul vechii contabile, Telekomul costa  15 
mii  de lei pe lună , cu contabila nouă costa numai cîteva sute de lei. Cum schimbăm contabilul deodată , 
nu mai plătim 15 mii lei pe trimestru la Telekom, ci numai cîteva sute de lei.  
            Dl. Primar- vreți să vă spun că au venit facucturi de 6000 lei acum la TeleKom .  
            Dl. Tofan- de ce dăm banii ăștia , 6000 lei?  
            Dl. primar- Telekomul e mama, e Telekom , internetul ,  telefonul instituției. 
            Dl. Tofan –de ce dm banii ăștia,  care telefon? Cât plătiți telefonul? 
            Dl. primar- telefonul instituției .  Este un abonament, nu-l folosim . 
            Dl. Hazu- pănă la 5000 lei pe lună?  
            Dl. primar- nu eu facturez , este telefon, internet.  
            Dl. Hazu- haideți să discutăm , domnule plătim cam mult? 
            Dl. Tofan – cât plătiți internetul?  
            Dl. primar- este un abonament- luna asta ne-a venit 5000 lei , altă lună ne-a venit 3000 lei. Sunt 
facturi care vin de la București ., de la Telekom.  
            Dl. Tofan – ați făcut contract cu Bucureștiul? Eu am făcut contract la Bârlad. 
            Dl. primar- avem aparatură .  
            Dl. Hazu- ce aparatură? 
            Dl. primar- Dați telefon la București la Telekom și întrebați de ce la Ciocani este factura asta de 
5000 lei și 3000 lei.  
            Dl. Hazu- dna Giușcă –d-voastră nu ați primit altă convocare ci ați primit convocarea d-lui 
Claudiu. Ați primit convocarea normală..   
            D-na secretar- de ce dintre toți consilieii numai d-voastră ați primit altă convocare. D-na Luca 
care are atribuții temporare de contabil , mi-a spus că încă nu a preluat de la d-na Nechita și nu poate să 
dea explicații pe buget.   
            Președintele de ședință – supunem la vot, este ceva urgent cu proiectul ăsta de hotărâre , ne poate 
da niște cineva explicații? 
            Dl. primar- acolo este și clopotul , d-na secretar a semnat  o dispoziție de rectificare pînă la 
prima ședință , nu vă este rușine?  
            D-na secretar- clopotul a fost în ședința trecută.  
            D-na secretar- d-na Nechita a spus că este urgentă rectificarea, era legală dispoziția , pînă la 
prima ședință de Consiliu local. D-voastră vă controlați ce vorbiți?  
           D-na Giușcă-   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 7 voturi pentru și 4 abțineri (dl. Diaconu, dl. Hazu 
, dl. Mocanu și dl. Tofan ). 
            Dl. primar- s-a dat o dispoziție , ați semnat-o , de ce veniți cu prostii la consilieri?  
            D-na secretar- s-a dat dispoziția pentru că era urgentă rectificarea, pînă la prima ședință de 
Consiliu local, era legală , trebuia făcut ordinul de plată urgent pentru Trezorerie.  Doamne ferește, d-
voastră vă controlați ce vorbiți, aveți probleme dl. primar?  
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            Președintele de ședință prezintă  proiectul de hotărâre nr. 3 de pe ordinea de zi  și referatul de 
aprobare. 
             D-na secretar- vă rog dl. primar să nu mai țipați la mine , vă rog să vorbiți normal, civilizat. , nu 
mai spuneți că fac falsuri, controlați-vă tonul, controlati-vă ce vorbiți.  Proiectul de hotărâre a fost făcut 
de dl. primar și dat vineri.. Vreți să vă dau înregistrarea telefonică că d-na Arcăleanu ?  Mi-a trimis d-na 
Arcăleanu și mesaj în legătură cu proiectul..  
            D-na secretar- referitor la proiectul de hotărâre de la pct. 3 de pe ordinea de zi , vă aduc la 
cunoștință că am vorbit cu d-na Arcăleanu de la Consiliul Județean Vaslui , care se ocupă cu 
îndrumarea, verificarea inventarelor bunurilor din domeniul public, inventarul nu a fost făcut de mine, a 
fost făcut de dl. Turcu Emil , mi s-a comunicat vineri inventarul , înainte de a pleca acasă ,  și mi-a 
comunicat d-na Arcăleanu că nu este correct întocmit , fapt pentru care proiectul de hotărâre privind 
atestarea modificării și completării inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 
Ciocani, județul Vaslui ar trebui dezbătut  într-o altă ședință de Consiliu local. 
              D-na Giușcă- va trebui să fie înlocuită aici d-na Nechita.  
              D-na secretar- ăla e pe proiect, era contabil d-na Nechita când s-a făcut proiectul, la hotărâre va 
fi trecută altă persoană.  
              D-na secretar- ăsta este făcut de dl. primar, actualizarea străzilor e făcută de dl primar.  
              Dl primar- de dl. inginer este făcută actualizarea.   
              Dl. Turcu- participă la ședință ; Se actualizează inventarul , străzile . 
              D-na secretar- cine a făcut inventarul?  
              Dl. Turcu- dl. Frumușanu și l-am ajutat și eu cu dl. vice cu denumirile .  
              D-na secretar- există un model prevăzut de Hotărârea de Guvern. 
              Dl. Tofan- nu le-ați făcut d-voastră dl. Turcu? 
              Dl. Turcu- nu.  
              Dl. primar- avem o firmă specializată în așa ceva.  
              D-na secretar- dar firma specializată face și hotărâri?                                                                               
              Dl. Turcu – hotărârea este un model de la altă comună, omul a încercat să  ne ajute, care-i 
adaptată conform îndrumărilor noastre.  
              D-na secretar- te-ai consultat cu mine?  Când mi-ai dat hârtiile astea , vineri  , înainte de a pleca 
acasă.  D-na Arcăleanu verifică inventarele domeniului public , dumneaei le trmite la București și dacă 
nu este correct, nici titlul proiectului, îl returnează. .  
             Dacă vreți ,vă dau înregistrarea telefonică. cu d-na Arcăleanu de la Consiliul Județean..  
             D-na Arcăleanu- explică cum trebuie făcută hotărârea cu inventarul și anexa. 
             D-na Giușcă – d-voastră d-na secretar de ce nu ați adus la cunoștință d-lui primar, d-lui Turcu 
neregula caré s-a constatat? 
             D-na secretar- dl. Turcu v-a și  răspuns.  Hotărârea și anexa mi s-au predat vineri ,înainte de a 
pleca acasă .  Această convorbire a fost azi la ora 10,00 , acum înainte de ședință.  
             D-na Giușcă – d-voastră , după această convorbire ați înștiințat pe dl. inginer și pe dl. primar? 
             D-na secretar- la ora 10,00 am avut convorbirea cu d-na Arcăleanu.  Eu n-am știut că vrea să 
pună pe ordinea de zi acest proiect de hotărâre .  Tocmai de asta vreau să vă spun să amânăm proiectul .  
             Dl. Mocanu- dl. Turcu s-a consultat cu o parte juridică?  
             Dl. Turcu- vineri a venit d-ra la mine să-i dau documentele în format editabil. 
             D-na secretar- n-ați înțeles că astea le- am primit vineri ,   în ajunul Crăciunului și eu când 
trebuia să fac proiectul și anexa?. Iar azi înainte de ședință am avut documente urgente de făcut.  Dl 
primar trebuia să-mi spună de acum 2 săptămâni în urmă că vrea să pună acest proiect de hotărâre în 
ședință.  
              D-na secretar- tocmai asta vreau să vă spun, să amînăm ca să nu aprobăm ceva greșit.. N-ați 
înțeles că dl. primar a comunicat cu dl. Frumușanu.  
              Dl. Turcu- vineri i-am dat d-nei secretar materialele în format editabil.  
              D-na secretar-  Ieri am multiplicat materialele de ședință ca să vin să vi le dau acasă, mi-a luat 
timp , la ora 13,00 a venit d-na Nechita și mi-a cerut dispoziția de încetare , mi-a luat timp dispoziția de 
încetare , după dispoziția de încetare a venit d-na Luca să-i fac dispoziția de delegare de atribuții 
temporare de contabil pentru Trezorerie , ieri nu am avut nici măcar timp să mănînc.  
              Dl. Tofan- cîte proiecte ați votat și  care n-au fost în regulă d-na Giușcă?   
              Dl. Tofan- sunteți de accord cu acest proiect?   
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              D-na secretar- d-na Giușcă mi-ați adus injurii, v-ați legat de viața mea personală , m-ați acuzat 
că fac falsuri d-na Giușcă, aveți o problemă personală cu mine?  
              Dl. Hazu- am o întrebare, este vorba de strada 4 din Crâng , e strada de la Samcenco la 
Lazarescu Iordana , este strada d-lui Lăzărescu sau este strada mea? Îmi închideți drumul?  
              Dl. Turcu- eu vă arăt geometria exact, o avem în autocad.  Nu ,ăsta este .  Chiar credeți că eu 
am putere să închid drumul.               
              Dl.Lăzărescu- la mine este teren arabil acolo, dar eu nu l-am mai arat acolo din cauza că se 
surpă . Vin-o acolo și ne dăm seama.  
              D-na secretar- proiectul nu este conform legii. 
              Dl.Lăzărescu- este teren arabil acolo, dar nu l-am mai arat că se surpă.  
              Dl. primar – dacă d-na Arcăleanu a constatat că sunt nereguli, dumneaei trebuia să ne sune, să 
ne spună  în scris , nu la telefon , n-ați voie să faceți înregistrări.  
              D-na secretar- dar de unde să știe d-na Arcăleanu că vreți să modificați inventarul , ați discutat 
cu dumneaei, a știut  că d-voastră  vreți să modificați inventarul?    
             Dl. primar- v-am spus eu vreodată să semnați ceva nelegal? 
             Dl. Tofan- da.  
             D-na secretar- astea ajung la București.  
             Dl. Tofan- mă miră faptul că n-ați spus că și d-na Arcăleanu minte. Supuneți la vot?  
             D-na secretar-  doamna a zis sa amânati proiectul și să-l faceți cum trebuie.   D-na Arcăleanu 
verifică hârtiile astea. A zis să-l faceți correct, cum trebuie             
            Dl. primar - eu retrag acest  proiect  deoarece în urma discuției cu d-na Arcăleanu nu este 
correct. . 
            Dl. Hazu- care-i problema că v-a zis azi și nu v-a zis ieri. Dacă nu este legal? 
            Dl. Tofan - și data  trecută v-a spus d-na secretar că un  proiect nu este legal și v-au spus domnii 
de la Vaslui că nu este legal..   
            Dl. primar- are dreptul să refuze dar în scris. Veniți cu adresă scrisă.  
            Dl. primar –în calitate de inițiator retrag acest proiect pentru următoarea ședință.  
            Dl. primar- dl. inginer vă trasez sarcini ca de mâine împreună cu secretara să întocmiți inventarul 
, mergeți personal la d-na Arcăleanu să spună unde este greșit. 
            D-na secretar- dar nu eu cu inginerul modificăm un inventar , este o comisie speciala de 
inventariere.   
             Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri 
locali care să facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al UAT Ciocani pentru anul 2021 și referatul de aprobare .   
            Dl. președinte de ședință solicită să se facă propuneri pentru desemnarea celor doi consilieri 
locali , care să facă parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al UAT Ciocani pentru anul 2021. 
            Dl. Hazu propune pe dl. Lăzărescu și pe dl. Mocanu . 
            D-na Giușcă propune pe dl. Năstase. 
            Dl. Dobrin- propune pe d-na Giușcă 
            Dl. Tofan propune pe dl. Mocanu și dl. Lăzărescu.     
            Dl. Tofan – ce atribuții aveți d-voastră aici. Ce drumuri ați deszăpezit d-voastră?                                            
            Supusă la vot prima propunere se adoptă cu 5 voturi pentru și 4 voturi împotrivă(dl. Petrovici, dl. 
Dobrin , d-na Apostoleanu și dl. Năstase). și 2 abțineri (d-na Giușcă și d-na Țîmboi).  
            Supusă la vot a -2 –a propunere se adoptă cu 6 voturi pentru și 5 voturi împotrivă (dl. Diaconu, 
dl. Hazu , dl. Mocanu și dl. Tofan, dl. Lăzărescu). 
             Supusă la vot a -3 a propunere se adoptă cu 6 voturi pentru și 4 voturi împotrivă (dl. Diaconu, 
dl. Hazu , dl. Mocanu și dl. Tofan)  și o abținere ( dl. Lăzărescu).    
            Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al UAT 
Ciocani pentru anul 2021 va fi formată din d-na Giușcă și dl. Năstase.               
            Dl. Hazu- Mariana Palade se plânge că nu are rampă la școală. 
            Dl. primar- da o s-o facem . Aia este problema d-nei director.  
            Dl. Hazu -să punem mînă de la mînă și să o facem noi.  
            Dl. primar- d-na director trebuia să nu semneze recepția la școală, rampa era prinsă în proiect.   
            Dl. Hazu – a greșit. Haideți să reparam noi greșeala.  
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            Dl. primar- întrebați-o pe d-na director de ce nu a făcut.  
            Dl. Mocanu- acolo plătim diriginte de șantier, specialist care urmărește construcția, care este 
plătit. Pentru ce ați plătit specialiștii?  
            Dl. Hazu – a spus femeia că a fost la Prefectură și s-au dat banii de rampă, minte Prefectura?              
            D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate – comisia juridică, de disciplină, 
pentru activităţi economico-financiare.  Mai avem un aviz pe care îl voi prezenta.  
            Dl. viceprimar prezintă raportul compartimentului de resort. 
            Dl.Mocanu- cum îți permiți domnule să mă faci mincinos.  
            Dl. Tofan- dl. vice- ce înseamnă amenințare la d-voastră? Sunt atribuțiile d-voastră , faceți-vă 
treaba de viceprimar.  
           Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
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